
Konferencia OZ CHPH Topoľčany konaná 24.2.2024 v Chynoranoch 

 

Prítomní : Jozef Pietrik, Radovan Klačanský, Miroslav Révay, Peter Borcha, Rudolf Poništiak, Marek 

Mokoš, Jozef Hudec, Miroslav Vojtko, Anton Božik, Ondrej Adamjak, Miloš Mikula, Július Mlátko 

Na úvod všetkých prítomných privítal predseda OZ CHPH Topoľčany p. Jozef Pietrik. Podotkol , aby 

chovatelia nevyvolávali zbytočne funkcionárom do Trenčína, nakoľko znehodnocujú prácu výboru, ktorý 

pracuje na korektnej dohode s OZ Trenčín. Slovo odovzdal tajomníkovi OZ CHPH Topoľčany Radovanovi 

Klačanskému a poveril ho viesť konferenciu OZ CHPH Topoľčany.  

Tajomník na úvod požiadal všetkých prítomných o uctenie si pamiatky všetkých našich zosnulých 

chovateľov v minulom roku minútou ticha.  

Prečítal program dnešnej konferencie, ktorý  bol po krátkej diskusii doplnený a jednohlasne schválený.  

Návrh pracovných komisií :  

Mandátová a návrhová komisia  : Rudolf Poništiak, Miroslav Révay, Marek Mokoš 

Zapisovateľ zápisnice : Radovan Klačanský 

Overovatelia zápisnice :  Marek Mokoš a Miroslav Révay 

Všetci prítomní  hlasovali ZA  

Predseda mandátovej a návrhovej komisie p. Rudolf Poništiak uviedol , že konferencia OZ CHPH 

Topoľčany je uznášaniaschopná v plnom počte - 8 zástupcov jednotlivých ZO CHPH.  

Správu o činnosti postupne predniesli : 

Tajomník OZ CHPH Topoľčany :  

Po kovidovej dobe sme mali konečne oblastnú výstavu , na ktorej som sa bohužiaľ z pracovných dôvodov 

nemohol zúčastniť, ale chcel by som poďakovať ZO Žabokreky nad Nitrou za organizáciu a takisto by som 

chcel v mene výboru OZ CHPH Topoľčany poďakovať a zároveň zagratulovať úspešným reprezentantom 

našej oblasti na celoštátnej výstave v Trenčíne a takisto aj na Olympiáde poštových holubov! 

Čo sa týka dokumentácie tak to ako keby som každý rok hrach na stenu hádzal. Vždy sa nájde minimálne 

jedna organizácia, ktorá nezašle evidenčný list chovateľov, objednávku materiálu . Apeloval na všetky ZO 

CHPH , aby to dali na starosti zručnejším funkcionárom , ktorí vedia aspoň základy práce s PC... Výbor si 

dá každoročne prácu s termínovníkom úloh, aby to mali ZO čo najpriehľadnejšie, ale ani to asi nestačí... 

Ja som takisto tlačený termínovníkom so strany SZCHPH .  

Čo sa týka členskej základne , tak požiadal o prestup v roku 2023 p. Rudolf Macho zo ZO Čereňany do OZ 

Prievidza- bolo mu vyhovené.  Celkový počet členskej základne klesol z minuloročných 127 na 

tohtoročných 104 členov, čo sa stalo pravdepodobne zvýšeným členským na 15euro. Treba si ale 

uvedomiť jednu vec a tou je, že oblasť pracuje pre všetkých členov , aj tých ktorí nelietajú. Hlasovať by 

chceli všetci a vykrikovať ako máme pracovať , ale keď si oblasť vypýta príspevok na réžiu a fungovanie 

ako také už sme najhorší. Na minuloročnej konferencii prešiel návrh na zvýšenie jednohlasne všetkými 

zástupcami! Neprešiel ani rok a už sa tu niektoré ZO búrite, ako keby sme si to schválili o vás bez vás... 

 

 



Výcvikár OZ CHPH Topoľčany :  

Sezónu 2023 sme spolupracovali s OZ Zvolen . Spolupráca ako aj štartovanie holubov bolo dobré. Sezóna 

sa odletela celá. Takisto aj spolupráca s OZ Nitra, Levice a Šurany bola dobrá a myslím si, že prospešná 

pre všetkých. Dokumentácia od jednotlivých ZO bola takisto na dobrej úrovni. Škoda ale opäť ťažkej 

sezóny mladých holubov, ktorá sa neodletela v kompletnom znení.  Prepravu na tento rok sme museli 

zháňať  opäť nanovo, nakoľko náš bývalý prepravca nás už odmietol prepravovať  a OZ Zvolen zanikol. 

Oslovovali sme preto okolité OZ , z ktorých najbližšie naším predstavám bol OZ CHPH Trenčín. Na záver 

poprial, aby sa táto spolupráca vydarila a boli spokojné OZ CHPH Topoľčany a aj OZ CHPH Trenčín.  

Pokladník OZ CHPH Topoľčany: 

Oboznámil prítomných o stave pokladne. 

Predseda KRK OZ CHPH Topoľčany : 

Oboznámil prítomných o vykonaných kontrolách   

 

Kontrola uznesenia z poslednej konferencie zo dňa 26.2.2023  

Konštatujem , že body sú splnené všetky okrem odpredaja nehnuteľnosti p. Vojtkovi.  

 

Prejednanie jednotlivých bodov z VČS podľa zápisníc z jednotlivých ZO CHPH : 

 Členský príspevok znížiť na 4 eurá - ZA : Čereňanay, Partizánske, Bánovce n. Bebr. , Chynorany  

Členský príspevok ponechať na 15 eur – ZA : Solčany, Nemčice, Topoľčany, Žabokreky nad Nitrou 

Schválilo sa ponechanie členského príspevku vo výške 15 euro na ďalšie obdobie.  

 Bodovanie do Majstra OZ , aby bolo aj v prípade nesplnenia podmienok FCI  

ZA : všetci  

 Žiadosť o prenájom nehnuteľnosti pre potreby chovateľov ZO Topoľčany na ul. Jilemnického 

v Topoľčanoch za sumu 1 euro 

ZA: všetci  

Zmluvu pripraví ZO CHPH Topoľčany  a dá ju na schválenie výboru OZ CHPH Topoľčany . Týmto bodom  

zároveň zaniká bod z minuloročnej konferencie o odpredaji danej nehnuteľnosti.  

 Zmeniť aktuálny hlasovací kľúč na stav členov v danom roku  

ZA: Topoľčany    PROTI : všetci okrem ZO Topoľčany 

 Vrátenie finančnej čiastky za neodletený pretek mladých holubov  

ZA: Solčany, Bánovce n. Bebr., Topoľčany, Čereňany Proti : Nemčice, Chynorany, Žabokreky n. Nitr,  

  Zdržal sa :  Partizánske 

Schválilo sa vrátenie časti príspevkov za neodletený pretek mladých holubov.  

 



 Celú závodnú sezónu odletieť s OZ Trenčín  

ZA: všetci  

 Poveriť výbor OZ Topoľčany o odpredaji nadstavby na prepravu holubov.  

Proti : všetci okrem ZO Nemčice 

 Spoločné vypúšťanie z čo najväčšieho počtu holubov  

ZA: všetci  

 Delegovať na jednania regiónu za OZ CHPH Topoľčany minimálne dvoch chovateľov 

ZA: všetci  

 Zabezpečiť nácviky pred sezónou vlastnou nadstavbou  

Proti : všetci okrem ZO Nemčice 

 Zrušiť členský poplatok 15 euro aj na tento rok 2024  

ZA: Čereňany, Partizánske Proti: Všetci okrem Čereňany, Partizánske 

 Bodovanie na DT -500km preteky  20/5 

ZA : všetci  

 V prípade, že nám OZ Trenčín nedokáže zabezpečiť prepravu v plnom počte ako bolo nahlásené 

na konferencii , bodovanie na KT a ST zmeniť na :  

25/5 : Solčany, Nemčice, Bánovce nad Bebr., Partizánske, Topoľčany, Čereňany  

25/7:  Chynorany, Žabokreky nad Nitrou 

 V prípade , že bude v platnosti bodovanie 25/5 na KT a ST tak sa zmení bodovanie nasledovne  

KT a ST   bude maximum 60 bodov za holuba 

DT  bude maximum 70 bodov za holuba 

SDT  bude maximum  110 bodov za holuba 

ZA: všetci  

 Spísať s pokladníkom OZ CHPH Topoľčany hmotnú zodpovednosť 

ZA: všetci  

 

Tajomník OZ CHPH Topoľčany predostrel prítomným plánovaný rozpočet na rok 2024, ktorý bol 

jednohlasne schválený.  

Prítomní sa ďalej jednohlasne dohodli, že potrebný doplatok na réžiu sa použije z pokladne OZ CHPH 

Topoľčany.  

 

 



Tajomník OZ CHPH Topoľčany následne prečítal uznesenie z dnešnej konferencie :  

Konferencia OZ CHPH Topoľčany 

 Schvaľuje program konferencie 

 Schvaľuje pracovné komisie : Mandátová a návrhová komisia R.Poništiak, M.Révay, M.Mokoš 

          Zapisovateľ zápisnice  : R. Klačanský 

          Overovatelia zápisnice : M.Mokoš a M.Révay 

 Berie na vedomie správu mandátovej a návrhovej komisie 

 Berie na vedomie správu tajomníka, výcvikára, pokladníka a predsedu KRK OZ CHPH Topoľčany 

 Schvaľuje členský príspevok vo výške 15 euro 

 Schvaľuje body do majstrovstva OZ aj v prípade nesplnenia podmienok FCI  

 Schvaľuje žiadosť o prenájom tzv. „ranča“ za 1 euro pre potreby ZO CHPH Topoľčany 

 Ukladá výboru OZ CHPH Topoľčany vyplatiť príspevok za neodletený pretek mladých holubov  

 Schvaľuje odletieť sezónu s OZ Trenčín 

 Schvaľuje delegovanie na región za OZ CHPH Topoľčany min. 2 chovateľov.  

 Schvaľuje bodovanie na DT -500km preteky 20/5 

 Schvaľuje v prípade, že nám OZ Trenčín nedokáže zabezpečiť prepravu v plnom počte ako bolo 

nahlásené na konferencii , bodovanie na KT a ST 25/5 

 Schvaľuje v prípade prejdenia predchádzajúceho bodu zmenu počtu maximálneho počtu bodov 

za jedného holuba na 60 bodov pri KT, ST , na 70 bodov pri DT a na 110 bodov na SDT  

 Ukladá výboru spísať s pokladníkom OZ CHPH Topoľčany hmotnú zodpovednosť 

 Schvaľuje rozpočet na rok 2024 

 Schvaľuje doplatok réžie z pokladne OZ  

ZA: všetci prítomní  

 

Na záver prítomným poďakoval za účasť tajomník OZ CHPH Topoľčany Radovan Klačanský , poprial veľa 

dobrých doletov a málo stratených holubov v nasledujúcej sezóne a ukončil dnešnú konferenciu OZ 

CHPH Topoľčany.  

 

 

Zapísal Radovan Klačanský 

 

Overili :  Marek Mokoš  

  Miroslav Révay 


